

# CL-701 自動鞋帶打蠟機 AUTOMATIC SHOELACE WAXING MACHINE



各種鞋帶、髮束、成衣帶及繩帶打頭專業機械製造商
Suitable for tipping all kinds shoelaces, garment strings machine manufacturers.

## CL-701 自動鞋帶打蠟機 AUTOMATIC SHOELACE WAXING MACHINE

CL-701為本公司針對鞋帶打蠟不亮、不易乾燥及不夠柔軟,做大幅度改良及設計其電熱、風扇、打蠟及速度皆可獨立控制、外型精巧而不佔空間。主要功能如下:

CL-701 has a break-through design in shining, drying, soften and waxing shoelace. All function of heating, winding, waxing & production and be controlled individually. With not only eye-catching and space saving design, CL-701 also includes following features.



### 電熱風乾 WIND BLOWING HEATER

本機配置兩組風扇配合電熱風乾鞋帶,使之更加乾燥而不會因單面電熱 造成硬化。

CL-701 equipped 2 fans with heater, which helps to blow-dry shoelaces much more efficiently and thoroughly. Also it can avoid the shoelace by touching the heater in a single side and making shoelaces harder or not dry enough.



#### 自動電熱溫度控制 AUTOMATIC HEATING CONTROLLER

可經設定溫度自動控制電熱,以避免過熱造成機台損毀或危險。
The heating temperature is monitored and controlled by manual

The heating temperature is monitored and controlled by manual setting to avoid the chance of over heat.

### 新式打蠟雙毛刷 NEW DOUBLE WAXING BRUSHES

本機使用雙毛刷打蠟,鞋帶更加光亮。

CL-701 adapts double waxing brushes to double shin the shoelace.







- ◎可依鞋帶厚薄或乾燥程度自行控制產量, 最大總產能6-10公尺/分
- The capacity of production is around 6-10 M/Min. depends on the thickness and drying level of strings.

產 量 Production capacity	6~10 M/min
馬 達 Motor	2-1/4HP, 3PH
電 熱 Heater	2.4 kw
耗 電 量 Power Consumption	17A
機械尺寸 Machine Size	2510 x 850 x1785 mm



正隆機械工廠 CHENG LU MACHINERY WORKS No.11, Laonong Rd., Tianzhong Township, Changhua County 52045, Taiwan. 台灣52045彰化縣田中鎮沙崙里酪農路11號 TEL: +886-4-8744 617• 8750 249

FAX: +886-4-8748 218

E-mail:chenglu9@ms21.hinet.net http://www.cheng-lu.com.tw